
Није од нас онај ко на нас подигне оружје.“

Ебу Муса ел-Еш'ари, Аллах био задовољан њиме, преноси да је Аллахов Посланик,
нека је Аллахов благослов и мир на њега, рекао: "Није од нас онај ко на нас

подигне оружје.“
[صحيح] [متفق عليه]

Аллахов Посланик, нека је Аллахов благослов и мир на њега, нас увелико упозорава на
то да неко упери оружје против муслимана како би их преплашио или опљачкао. Ко то
бесправно уради, учинио је страховито велик грех и заслужује болну патњу.
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